
 

 

DPr-BRM-II.0012.8.3.2023 

Protokół nr 43/V/2023 

posiedzenia Komisji Ładu Społeczno-Prawnego 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 9 maja 2023 r.  

posiedzenie on-line 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   8 radnych  

obecnych   -   8 radnych 

nieobecnych  -   0 radnych  

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 42/IV/23 z dnia 4 kwietnia 2023 r.   

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia przepisów porządkowych 

dotyczących przewozu osób i bagażu taksówkami osobowymi oraz 

dodatkowych oznaczeń identyfikujących taksówkę osobową na obszarze Miasta Łodzi 

– druk nr  44/2023. 

4. Zaopiniowanie Sprawozdania z wykonania budżetu miasta Łodzi za rok 2022  - druk 

nr 72/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji.  

5. Informacja o stanie mienia komunalnego za okres 01.01.2022 r. 31.12.2022 r. - druk 

nr 73/2023 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  
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IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska  powitała obecnych on-line  radnych 

 i  zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 42/IV/22 z dnia 4 kwietnia 2023 r.  

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała protokół pod głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół. 

 

Ad pkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia przepisów 

porządkowych dotyczących przewozu osób i bagażu taksówkami osobowymi oraz 

dodatkowych oznaczeń identyfikujących taksówkę osobową na obszarze Miasta Łodzi – 

druk nr  44/2023. 

Kierownik Oddziału ds. Krajowego Transportu Zbiorowego w Biurze Promocji 

Zatrudnienia i Obsługi Działalności Gospodarczej p. Maciej Maciejewski omówił projekt 

uchwały wraz uzasadnieniem.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Faza pytań i dyskusji.  

Brak pytań.  

Brak głosów w dyskusji.  

 

Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 4. Zaopiniowanie Sprawozdania z wykonania budżetu miasta Łodzi za rok 2022  - 

druk nr 72/2023 w zakresie merytorycznych zainteresowań Komisji.  
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     Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poinformowała, że zgodnie z zakresem 

działalności Komisji zostaną omówione dochody i wydatki:  

Straży Miejskiej,  

Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa,  

Zarządu Dróg i Transportu  

 

Dochody i wydatki realizowane przez Straż Miejską omówił Komendant p. Patryk Polit – 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska: „chciałam zapytać, jak wygląda sprawa 

mandatów za nielegalne parkowanie na ul. Moniuszki?” 

Komendant p. Patryk Polit zobowiązał się do przekazania informacji w formie pisemnej. 

Dalej powiedział: „prowadzimy tam działania w ramach posiadanych środków. Łódź jest 

dużym miastem i nie jest to jedyny newralgiczny obszar na którym musimy interweniować. 

Należy tu wymienić naszą największą atrakcję turystyczną Orientarium. Gdyby nie nasze 

interwencje teren zamieniłby się w ugór”. 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska: „mam rozumieć, że mają Państwo za mało 

kadry, aby wstawiać te mandaty. Powstają nowe atrakcje, które generują zwiększenie ruchu, 

przybywa miejsc newralgicznych a zasób kadrowy nie zmienia się”. 

Komendant p. Patryk Polit: „ jest to po części prawda. Ilość interwencji zgłaszanych przez 

mieszkańców wzrosła w porównaniu z rokiem ubiegłym. Zasób kadrowy, jak wszystkie służby 

mundurowe mamy mocno okrojony. My jako pracodawca nie jesteśmy atrakcyjni. Posiadamy 

dosyć wysokie wymagania, praca w Straży nie należy do łatwych a wynagrodzenie nie jest 

atrakcyjne. W 2010 r. w grudniu prowadziliśmy nabór do pracy w Straży Miejskiej,  na 4 

miejsca było chętnych 100 osób. W tej chwili na 10 zgłoszonych etatów przychodzi 5 osób  

z których możemy zatrudnić 3 osoby. Reszta stanowiłaby zagrożenie dla siebie, 

współpracowników lub mieszkańców”. 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska: „ ile wynosi podstawowe wynagrodzenie od 

którego zaczyna pracę strażnik? 
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Komendant p. Patryk Polit: „przy przyjęciu jest to najniższe wynagrodzenie do czasu 

ukończenia kursu podstawowego. Ukończenie kursu warunkuje możliwość podejmowania 

wszelkich czynności”. 

Radny p. Maciej Rakowski: „jakie w ubiegłym roku odnotowano przychody z tytułu 

wystawienia mandatów dla poruszających się jednośladami po chodnikach?  

Komendant p. Patryk Polit zobowiązał się do przekazania informacji w formie pisemnej. 

     Wobec braku kolejnych pytań i głosów w dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

pozytywne zaopiniowanie Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta za 2022 r. – druk nr 

72/2023 w zakresie działania Straży Miejskiej. 

Opinia pozytywna: „za” – 4 głosy, „przeciw” – 1 głos, „wstrzymujących się”–2 głosy. 

 

Wydatki realizowane przez Wydział Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa omówiła 

Dyrektor Wydziału Budżetu p. Małgorzata Wojtczak -załącznik nr 7 do protokołu. 

 

     Wobec braku kolejnych pytań i głosów w dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

pozytywne zaopiniowanie Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta za 2022 r. – druk nr 

72/2023 w zakresie działania Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa. 

Opinia pozytywna: „za” – 4 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się”–2 głosy. 

 

Dochody i wydatki realizowane przez Zarząd Dróg i Transportu omówił Zastępca Dyrektora 

ds. Uzgodnień w Zarządzie Dróg i Transportu p. Marcin Woźniak -załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Faza pytań i dyskusji 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska: „ pozwolę sobie na komentarz, jeśli chodzi 

o wpływy z parkowania, są one na dużo wyższym poziomie niż wpływy z wystawiania 

mandatów za parkowanie przez Straż Miejską. Jak prywatny operator zajmuje się tą sferą to to 

wpływy są wyższe”. 

Radny p. Tomasz Kacprzak: „ ja akurat nie porównywałbym tych mandatów. To jest zupełnie 

inna procedura, inne przepisy. Wiadomo, że jeśli ktoś zaparkuje a nie zapłaci to podlega tej 

opłacie. To, że mamy niższe wpływy to może też oznaczać, że mieszkańcy nie popełniają takiej 

liczby wykroczeń jak wcześniej.” 
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     Wobec braku kolejnych pytań i głosów w dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

pozytywne zaopiniowanie Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta za 2022 r. – druk nr 

72/2023 w zakresie działania Zarządu Dróg i Transportu. 

Opinia pozytywna: „za” – 4 głosy, „przeciw” – 1 głos, „wstrzymujących się”–1 głos. 

 

Ad pkt 5 - Informacja o stanie mienia komunalnego za okres 01.01.2022 r. 31.12.2022 r. 

- druk nr 73/2023 

Informacja została udostępniona radnym za pośrednictwem Aktówki.  

Faza pytań i dyskusji.  

Pytań nie zgłoszono.  

Brak głosów w dyskusji. 

 

Ad pkt 6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

  Pisma, które wpłynęły do Komisji umieszczone zostały w aplikacji e-Sesja oraz w folderze 

poczty elektronicznej pn. Aktówka, Komisja Ładu Społeczno-Prawnego.  

 

Więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja Ładu Społeczno-Prawnego Rady 

Miejskiej w  Łodzi wystąpiła do Komendy Miejskiej Policji z prośbą o wyjaśnienie, na jakim 

etapie znajduje się sprawa, zgłoszona przez radnego p. Tomasza Anielaka dotycząca budynku 

po gimnazjum nr 12, obecnie siedziby Policji.  Chodziło o nadmierne używanie  syren 

alarmowych pojazdów policyjnych. Komisja nie uzyskała żadnej informacji w tym zakresie. 

Nie pojawił się  na posiedzeniu przedstawiciel Policji. Komisja powróci do sprawy na kolejnym 

posiedzeniu.  

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska podziękowała za udział w obradach  

i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Protokół sporządziła                                                           Przewodnicząca Komisji 

 

Joanna Kaźmierczyk        Joanna Budzińska 

 

 


